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Nurmeksen nuorisovaltuuston kokous 
 

Aika: 3.12.2024, Klo 16.15 

 

Paikka: Nuortenkulma, Nurmes 

 

Kutsutut:   

Niina Levy,  Elina Tirronen, Irina Saaristo,     Juho 

Snicker,   Juuso Kokkonen,  Aada Reijonen,  Paavo Kettunen 

 

 Selma Osmala (ohjaaja) Emilia Erola (ohjaaja)  

 

 

 

1. Kokouksen avaus, klo: 16.15 

Läsnäolijat: 

Niina Levy(etäyhteyden välityksellä), Elina Tirronen,    

 Irina Saaristo(etäyhteyden välityksellä),  Juho Snicker(puheenjohtaja),

 Juuso Kokkonen, Aada Reijonen(sihteeri),  Paavo Kettunen(etäyhteyden 

välityksellä) 

 

 

Selma Osmala (ohjaaja) 

 

 

2. Valitaan kokoukselle kaksi pöytäkirjantarkastajaa, jotka toimivat tarvittaessa 

ääntenlaskijoina 

 

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Paavo Kettunen ja Juuso Kokkonen. 

 

 

3. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

 

4. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 

 

Esityslista on hyväksytty WhatsAppissa. 

 

 

5. Ryhmäytymispäivän toiminnan suunnittelu ja uusien nuvalaisten kutsuminen 



  04.03.2022 

 

Yhtä uutta nuorisovaltuuston jäsentä ei olla saatu kiinni mitään kautta. Kaikki muut 

ovat osallistumassa. 

Ryhmäytymispäivä on maanantaina 9.12 klo 17-19 Hyvärilän rantasaunalla. Vanha 

nuva saapuu paikalle 16.30 

 

Otetaan Ibolta 7 (+1 gluteeniton) pitsaa jaettavaksi:  

 

3 kpl: kinkku, ananas 

2 kpl: meetvursti, jauheliha 

 

1 kpl: Merhaba 

1 kpl: Ibon special 

1 kpl gluteeniton: kana, pekoni, ananas 

 

Aada hoitaa pitsat paikalle. Selma käy kaupasta mukaan juomista jne. 

 

Ilta sisältää jutustelua, ohjeistuksia ynnä muuta. Uudet nuvalaiset suunnittelevat 

tulevaa toimikautta. Käydään läpi toimintasääntö ja kokouskäytänteitä. Aada tekee 

PowerPoint-esityksen ja esittää sen. 

 

 

6. Matkusreissun osallistujien läpikäyminen 

 

Ilmoittautuneita tällä hetkellä 24. Ilmoittautuminen loppuu 5.12, mutta 

ilmoittautumisia voidaan ottaa vastaan niin pitkään, kuin paikkoja riittää. 

 

 

7. Riverian/lukion ja yläkoulun välisten portaiden ehostaminen, Teuvo Tervon hinta-arvio 

työlle. 

 

Juuso käy keskiviikkona keskustelemassa Tervon kanssa asian yksityiskohdista 

tarkemmin. 

 

Toiveena oli, että portaiden ehostamisesta koituvat kulut maksettaisiin vuoden 2024 

budjetista. Koska kuluarviota ei olla vielä saatu, osuus budjetista siirretään ensi 

vuodelle.  

 

 

8. Tarkastuslautakunnan kokous, johon puheenjohtaja osallistuu 11.12, onko asioita joita 

tulisi tuoda esiin tähän vuoteen tai seuraavaan vuoteen liittyen? 

 

Ei esille tuotavia asioita.  
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9.  Muut mahdolliset asiat 

 

Puheenjohtaja osallistui Maakunnalliseen nuorisovaltuuston edustajana BRYC:in 

tapahtumaan Norjassa. 

 

10. Seuraavan kokouksen ajankohdasta sopiminen 

 

Seuraava nuorisovaltuusto päättää ajankohdasta myöhemmin. 

 

 

11.  Kokouksen päättäminen 

 

Kokous on päätetty ajassa 17.05 

 


